

《单词百科:arcturus是什么意思?arcturus怎么发音?arcturus的解释和用法》

英语单词arcturus是什么意思?arcturus怎么读?arcturus怎么发音?简答网为您整理了arcturus的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



arcturus怎么读

arcturus的读音:[ˈɑːk tʃʊr s]

arcturus的意思

1、n.大角星;

arcturus的双语例句

1、The relationships among P. arcturus, P. Krishna, P. maackii and P. syfanius were also closer.

窄斑翠凤蝶(P. arcturus)、克里翠凤蝶(P. krishna)、绿带翠凤蝶(P. maackii)和西番翠凤蝶(P. syfanius)的亲缘关系较近。

2、 This blue-white gem appears to the southwest (lower left) of Arcturus.

这个蓝白宝石一样的星星出现在大角星的西南方向。

3、 With dark shies you will notice the reddish color of Arcturus.

当夜幕降临时,你会注意到那颗淡红色的大角星。

4、 Which maketh Arcturus, Orion , and Pleiades, and the chambers of the south.

9他造北斗,叁星, 昴星, 并南方的密宫。

5、 His hatred for Arcturus Mengsk has become a festering wound.

他对蒙斯克的仇恨变成了他不可碰触的伤口。

6、 Even Sirius, Orion, the Pleiades and Arcturus never fell so low in vibration.

甚至天狼星、猎户星、昴宿星团和大角星的振动也从未下跌到如此之低。

7、 The darkness upon Earth has come from four main sources, the Pleiades, Sirius, Orion and Arcturus.

地球上的黑暗来源主要有4个:昴宿星、天狼星、猎户星和大角星。

8、 Arcturus is the brightest star in your western sky, so you can't miss this yellow-orange beacon.

大角星是西部天空最亮的星星,所以你不会错过这个黄橙色的指示标。

9、 Indeed, Sirius, Arcturus and Orion have all ascended within the past 1 million years.

事实上,天狼星、大角星(牧夫座最亮的星)和猎户星座在过去的100万年中都提升了。

10、 Canst thou bring forth Mazzaroth in his season ? or canst thou guide Arcturus with his sons?

32你能按时领出十二宫吗.能引导北斗和随它的众星(星原文作子)吗。

以上是简答网为您整理的arcturus怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看

更多关于arctu

rus的用法、arcturus的释义

、arcturus的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/arcturus>

